



KANIT YEMİNLİ MALİ MÜŞAVİRLİK A.Ş.

Sakıp ŞEKER Sicil No : 861 Mühür No: 898 Ankara YMM Odası
Adres : Ahlatlıbel Mah. 1822. Sok. No:70 Çankaya/ ANKARA Tel : (312) 417 05 96 - 489 20 18
Vergi Dairesi : Doğanbey Vergi Kimlik No : 4960640814 Fax: (312) 417 66 73
Web: www.kanitymm.com.tr E-mail : sakipseker@kanitymm.com.tr

Ankara, 30.12.2024

SİRKÜLER NO:2024/29

27.12.2024 tarihli Resmi Gazetede Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığı tarafından yayımlanan Asgari Ücret Tespit Komisyon Kararına ilişkin Tebliğ ile 1.1.2025-31.12.2025 tarihleri arasında uygulanacak asgari ücret; günlük brüt 866,85 TL, aylık (866,85*30)= 26.005,50 TL olarak açıklandı. Buna göre net asgari ücret %30 artış ile **22.104,67 TL** olarak uygulanacaktır.

Ocak/Aralık 2025 döneminde işverenlere sağlanacak asgari ücret sigorta desteği ise 700 TL'den 1.000 TL'ye yükseltildi.

Aylık Brüt Asgari Ücret	26.005,50 TL
SGK Primi (% 14)	3.640,77 TL
İşsizlik Sigorta Primi (% 1)	260,06 TL
İşçi Toplam Kesintiler	(-)3.900,83 TL
NET ASGARİ ÜCRET	22.104,67 TL

TÜM SİGORTA KOLLARI-İŞVERENE MALİYETİ (TL / AY)	
Aylık Brüt Asgari Ücret	26.005,50 TL
SGK Primi (% 15,75)(İşveren Payı) (*)	4.095,87 TL
İşveren İşsizlik Sigorta Primi (% 2)	520,11 TL
İŞVERENE TOPLAM MALİYET	30.621,48 TL

4/a kapsamındaki sigortalılardan fiili hizmet süresi zammı alanlar hariç, sigorta prim oranları aşağıdaki gibidir: Fiili hizmet süresi zammı alanlarda işveren sigorta primine 1 ila 3 puan ilave yapılması gerekir.

Sigorta kolları	İşveren (%)	İşçi (%)
Malüllük, yaşlılık, ölüm	11	9
Kısa vadeli sigorta	2,25	-
Genel sağlık	7,5	5
Toplam	20,75	14

(*) SGK primi işveren payı (% 20,75 – 5 puan =) % 15,75 olarak dikkate alınmıştır. TBMM'ne sunulan yasa teklifine göre prim borcunun vadesinde ödenmesine ilişkin 5 puan indirimin (**imalat sektörü hariç**) 4 puana indirilmesi halinde işveren maliyeti (30.621,48 + 260,05)= 30.881,53 TL olacaktır. Bu tutardan 1.000 TL sigorta prim desteği indirildiğinde net maliyet (30.881,53- 1.000)= 29.881,53 TL olacaktır. İmalat sektöründe ise bu tutar 29.621,48 TL olacaktır.

Asgari ücrete isabet eden kısım gelir vergisi ve damga vergisinden istisna edildiği için gelir vergisi ve damga vergisi hesaplanmamıştır. (GVK; md: 23/18) ve (DV Kanunu (2) sayılı listenin IV/34. Maddesi)

Asgari ücrete bağlı diğer istisnalar ise şöyledir:

Çocuk Yardımı İstisnası (Asgari Ücret* % 2)	520,11 TL
Aile Yardımı İstisnası (Asgari Ücret* % 10)	2.600,55 TL
İşverence Ödenen Özel Sağlık Sigortası Primi ve Bireysel Emeklilik Katkı Payı İstisnası (Aylık Brüt Asgari Ücret* % 30)	7.801,65 TL

2025 yılı prime esas kazanç taban ve tavan tutarları ise şöyledir:

	Alt Sınır	Üst Sınır
Günlük	866,85 TL	6.501,38 TL
Aylık	26.005,50 TL	195.041,40 TL

Saygılarımızla.

Kanıt YMM A.Ş.
Sakıp ŞEKER